
Frotokół nr XII/2007
z XII Sesii Rudv Powiatu Łódzkiego Wschodnieeo,

odbvtei w dniu 20 lincu 2007 r. w Sturostwie Powiatowvm w Łodzi.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1400 i trwała do godziny 15'5.

Skład Rady Powiatu - 19 radnych.

Obecnych - 16 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załacznik nr 1 do protokotu.

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Pkt 1porx,ądku obrad - otwarcie sesii i sfu

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Ryszard Surowiec serdecznie
powitał radnych, kierowników jednostek organizacyjnych, Wójta Gminy Nowosolna Pana
Tomasza Bystrońskiego, naczelników wydziałów Starostwa Powiatowego w Łodzi oruz
wszystkich ptzybyłych na dwunastą Sesję Rady PowiatuŁódzkiego Wschodniego.

Przewodniczący Rady stwierdził niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uclrwał
przez Radę Powiatu.

Pkt 2 porządku obrad - Przvięcie porzqdku obrad XII Sesii Radv
Powiatu Łódzkiego Wscho dniego.

Przedstawio\a przez Przewodniczącego Rady Powiatu propozycja poruądku Sesji została
pTzez Radnych przyjęta jednogłośnie ptzy 16 głosach ,,za,,, 0 głosach ,,ptzeliw,, i 0 głosach
,,wstrzymuje się''.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad XII Sesji Rady PowiatuŁódzkiego Wschodniego.
3, Przyjęcie protokołów z X i XI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
4, Sprawozdanie zptac Zarządu w okresie rniędzysesyjnym'
5. Interpelacje i zapytania.
6. Podjęcie uclrwĄ w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

',Powiatowego 
planu

gospodarki odpadami" za okles od23.12.2003 r. do 31.12.2006 r.
7, Podjęcie uchwały w sprawie zmian budzetu powiatu łódzkiego wschodniego na rok2007.
8. Podjęcie uclrwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla

powiatrr łódzkiego wschodniego na |ata2006 _ 2008.



9. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji ,,Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego
Wschodniego na lata 2005 - 2013" w postaci zestawienia ,,Planowane projekty i zadaiia
inwestycyjne na lata 2005 - Z0I3-..

1 0. odpowiedzi na interpelacj e i zapytarńa.
i 1. Wolne wnioski i sprawy rózne,
L2, Zamknięcie obrad XII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Porządek obrad stanowi załączniknr 3 do protokołu.

Pkt 3 porządku obrad _ Przviecie ^"otokołów z X i XI Sesii Radvp,,t,t" ł-ńdzl,t,e,

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Surowiec poinformowaŁ, ie na poprzednim posiedzeniu
Rady nie był przyjmowany protokół, w związku z tym, że sesja ,-,łu,u została w trybie
pilnym' Dlatego tez punkt dzisiejszego porządku posiedzerria mówi o przyjęciu dwóch
poprzednich protokołów.

W wyniku plzeprowadzonego głosowania, protokół z X sesji Rady Powiatu został przez
Radnych przyj ęty j edno głośnie.

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęciaprotokofu z XI posiedzenia Rady
Powiatu _ protokół został' pIzez Radnych ptzyjęty jednogłośnie, przy 16 głosach ,,za,;'
0 głosach,,przeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuję się''.

Pkt 4 porządku obrad - Snruwozdanie z prac Zarzqdu w okresie
międzyses

Przewodniczący Rady poprosił Starostę Gruegorza Busiakięwicza o przedstawienie
informacj i z ptacy Zarządu,

Pan Starosta odezytał Radnych sprawozdanie z prac Zarząduw okresie międzysesyjrrym,

Informacja zptac Zarządu w okresie międzysesyjnym stanowizałaczniknr 4 do protokołu'

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnyclr> czy sąpytania bądŹ uwagi
do przedłoionej,,Inform acji.'.,, ?

Radni zgłosili następrrj ące py.tania do przedstawionej infornracj i :

Radny Pan Andrzej opala poprosił o przyb|iŻenie informacji zawartych w punkcie 6
sprawozdania _ jakiej szkoły dotyczy uchwała? Radny Pan opala poprosił równiez
o przedstawienie porównania naboru do klas pierwszych w ubiegłym oraz ptzyszłym
roku szkolnym.



JednoczeŚnie Radny Pan Waldęmar Chałat poprosił o przedstawienie informacji
na temat liczebności wszystkich klas I w poszczególnych szkołach.
Radny Pan Koru.ad Kobus poprosił o informację w zakresie punktu L9 - czego dotyczy
podpisany arreks do umowy w sprawie ,,Pełnienia obowiązkow Inżyniera Kontraktu
nad rca|izacją zadania 

''Przebudowa i modernizacja drogi powiatowej w 29L2E
(24156) w gminie Andrespol''? Jednocześnie Radrry Pan Konrad Kobus, odnosząc
się do punktu 17 przedstawionej informacji, zwrócił uwagę na fakt,
iz Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów ,,ERBEDIM'' w tej chwili realizuje
inwestycję na drodze krajowej Nr 1 na odcinku Starowa Góra - Tuszyn, place te mają
zostaę zakonczone do dnia 17 grudnia 2007 r., dlatego teŻ na|eiy dopilnować,
aby na drodze powiatowej _ ul. Tuszyńskiej prace rczpoczęły się jak najszybciej , gdyŻ
priorytetem dla firmy ERBEDIM będzie rcaltzacja zadania dla Generalnej Dyrekcji
Dróg krajolvych i Autostrad.

odnosząc się do sugestii Radnego Parra Konrada Kobusa odnośnie Przedsiębiorstwa
ERBEDIM, Pan Starosta powiedział, ie Zatząd wie o inwestycji jaką obecnie realizuje Firma,
podczas wczotajszego posiedzeniaZarządu Prezes firmy przedstawił informacje na ten temat.
Termin rca|izacji zadania na ul. Tuszyńskiej mijaz dniem 15 maja 2008 r.

Pruekazarie placu budowy protokolarnie nastąli z dniem 24lipcabr.

Jeśli chodzi o podpisany aneks do umowy w sprawie ,,Pełnienia obowiązków Inżyniera
Kontrakfu nad rea|izacją zadania,,Przebudowa i modenrizacja drogi powiatowej nr 2912E
(24156) w gminie Andrespol''' Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodalczęgo' Rolnictwa
i ochrony Środowiska Pan Dariusz Łukowiak wyjaśniŁ, ze porząd.kuje on jedynie Sprawy
doĘczące realizacji inwestycji. Ponadto firma, z ktoru zawarta była umowa zmieniła swoją
fotmę plawną i siedzibę, dlatego też, na|eŻato uregulować wszelkie sprawy związane
z r e alizacj ąinwe stycj i.

Jeśli chodzi o pytarrie dotyczące liczebności uczniów klas pierwszych w poszczególnych
szkołach odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziafu Polityki Społecznej Pani Iwona Walter _
Wisiałkowska. W latach ubiegłych równiez występowała sytuacja, w której Zaruąd, v,rytazał.
zgodę na otwarcie klasy o liczebności mniejszej niz określona w uchwale.
Pani Naczelnik przedstawiła por.óumanie naboru ubiegło- i tegorocznego w poszczególnych
placówkach i przedstawia się on w sposób następujący:

Rok szkolny

Szkoła

f006/2001

4 oddzlały

2 oddziały
2 oddziały

2 oddziały
2 oddziały

1 oddział

2007t2008

4 oddziały

2 oddziały
2 oddziaty

3 oddziaty
I oddział

1 oddział

I LO w Koluszkach
ZSPNr l wKoluszkach

- tecluikurn
- szkoła zasadnicza

ZSPNr2wKoluszkach
- technikum
- liceum profilowane
- liceum ogólnokształcące

ZSP w Tuszynie



Jak podsumowała Pani Naczelnik Walter, nabór w poszczególnych szkołach jest
analogiczny w porównaniu do naboru w ubiegłym roku szkoln5'm.

Radni nie zgłosili dodatkowych uwag i pytan do przedstawionej informacji, w związku
z czym przystąpiono do realizacji kolejnych puŃtów posiedzenia.

Pkt 5 porządku obrad _ Interpelacie i zaovtunia.

Radrri Pan Andrzej opala powiedział, ie analiasjąc środki przyznane w ramach podziafu
wolnych środków za rok ubiegły na gminę Koluszki _ 100.000 zł. w .uma"h prac
remontowych, która zostaje wprowadzona na dzisiejszej sesji jest kwotą stanowczo za maŁą'
Pan opala zgłosił wniosek, aby Zatząd ptzeana|izował mozliwości finansowe do końca roku
i znacząco zwiększył środki na prace remontowę i inwestycyjne na drogach powiatowych
w Gminie Koluszki

Radni nie zgłosili dodatkowych interpelacji oraz zapytan, w związku z czym przystąpiono
do realizacji kolejnych punktów posiedzenia.

Pkt 6 porządku obrad _ Podiecie uchwułv w sprawie nrzvięcia
spruwozdania z realizacii ,,Powiatowego nlanu gosnodarki
odpadami" za okres od 23.12.2003 r. do 31.12.2006 r.

W dalszej kolejności Radni zapoznalt się z projektem trchwały w sprawie przyjęcia
sprawozdaniazrea|izacji ,,Powiatowęgo planu gospodarki odpadami'' za okres od23,l2'2OO3
r. do 3I,12.2006 r. Projekt uchwały przedstawiŁ i szczegołowo omówił Naczelnik Wydziału
Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i ochrony Srodowiska Pan Dariusz Łukowiak.

Ustawa z dnia 27 kwietnia 2001 roku o odpadach nałoŻyła na powiaty obowiązek
opracowania powiatowego planu gospodarki odpadami, który stanowi częŚÓ powiatowego
pIogramu ochrony środowiska, a jego celem jest osiągnięcie założen za'wartych w polityce
ekologicznej państwa.
Zakręs informacji, które powinrty zna\eżÓ się w powiatowych planach gospodarki odpadami
został określony w art' 14 ust' f oruz ań. 15 ust' 3 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku
oodpadachoraz$3i$6pkt2i4tozporządzeniaministraSrodowiskazdnia9kwietnia
2003 rokrr w sprawie sporządzania planów gospodarki odpadami.
obowiązek składania co 2 |ata radzie powiatu sprawozdań z rca|izacji powiatowego planu
gospodar.ki odpadarni zostat. nał'oŻony na organ wykonawczy powiatu w art. 14 ust.13 ustawy
z dnia 27 kwietnia 2001 roku o odpadach.
okres sprawozdavrczy obejmuje 2 lata kalendarzowe, według stanu na dzień 31 grudnia roku
kończącego ten okr.es, niemniej jednak zgodnie z airlt' 9 ustawy z dnia 29 |ipca 2005 roku
o zmianie ustawy o odpadach oraz zmianie rriektórych innych ustaw pierwsze sprawozdanie



z realizacji powiatowego planu gospodarki odpadami obejmuje okres od dnia uchwalenia
pierwszego planu gospodarki odpadami do dnia 31 grudnia 2006 roku.

Pan Naczelnik szczegółowo omówił poszczególne zagadnienia przedstawione

w przedmiotowym sprawozdaniu.

Jak powiedziałPart Łukowiak, art.l4 ust. 13 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku

o odpadach mówi, iż' orgarł' wykonawczy powiatu jest obowiązany przedł.oiyc sprawozdanie

zrca|izacjiPowiatowego Planu Gospodarki odpadami do dnia 30 czerwca po upływie okresu

sprawozdawczego. Udzielono wyjaśnień, z częgo wynika tak póŹne przedstawienie tego

sprawozdania. Jak powiedział Pan Naczelnik, sprawozdanie został'o sporządzone

na podstawie danych przekazywanych Z poszazególnych gmin z terenu powiatu. Gminy
ptzekazywały swoje sprawozdania w tetminie znacznie późniejszym' niz było to wymagane

i wskazywane w ponaglających pismach.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat przedmiotowej

uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczenstwa, ochrony Srodowiska i Gospodarki Pan Paweł

Babs[i poinformował, ze Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego sprawozdania, w zwiryku z czym przystąpiono

do głosowńiu, * wyniku którego uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z rea|izacji

,,PŃiatowego planu gospodarki odpadami'' za okres od 23,12'2003 r. do 31'12.2006 r.

zostałaprzyjętaprzy 16 gtosach ,,Z4,,,0 głosach ,,przecie,, i 0 głosach,,wstrzymuję się''.

Uchwała stanowi załacznik nr 5 do protokołu.

Pkt 7 porząd,ku obrud _ Podiecie uchwutv w sprawie zmian budżetu

^ wiatu łódzkiego wschodniego na rok 2007.

W dalszej kolejności Radni zapozna|i się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu

powiatu łódzkiego wschodniego na rck200].

Projekt uchwały przedstawiła t szczegÓłowo omówiła Skarbnik Powiatu Pani Barbara

Ignatowska. JakpowiedziałaPani Skarbnik, zgodnie z projektem uchwały dokonuje się:

zwiększenia planu wydatków budżetrr powiatu łódzkiego wschodniego w układzie

klasyfikacji budzetowej o kwotę 350.000,00 zł. ,
zwiększenia planu przychodów powiatu łódzkiego wschodniego

zwiększenia planu zadń i zakupow inwestycyjnych na 2007r.,

zwiększenia planu dotacji udzielanych z budzętu powiatu todzkiego
na r ealizację zadań publicznych w 2 0 0 7r.

na200Jr.,

wschodnieso



W tej propozycji kwota 350'000 zł. ptzeznaczofia jest na zwiększenie planu wydatków
w Dziale 600 - Transpoft iłącznośc, w tym:

zwiększenie planu dotacji na biezące utrzymanie dróg dla Gminy Rzgów - 150.000 zł,
zwiększenie planu wydatkow związanych z wykonaniem remontu nawierzchni drogi
powiatowej nr 29I9E Stefanów - Długie _ 100.000 zł,
zwiększenie planu wydatków inwestycyjnych z ptzeznaczeniem na realizację zadania
inwestycyjnego pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej ff 1186E ul. Głównej
w Bukowcu w Gminie Nowosolna na odcirrku ok. 1.200 m _ etap II'' - 100'000 zł,

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Budzetu i Finansów Pan Jarosław Karliński poinformował,
że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczenstwa, ochrony Środowiska i Gospodarki Pan Paweł
Babski poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Gł.os zabtat Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz, który powiedział, ze uchwała ta jest
niejako konsekwencją zobowiązań podjętych ptzez Zarząd podczas ustaleń dotyczących
uchwalenia budzetu powiatu na bteŻący rck. Ze względu na wysokie prawdopodobieństwo
nie ztęa|izowania dochodów z t1Ąllły sptzedaŻy przychodni w Gałkowie pozostawił
nierozdysponowaną kwotę 200.000 zł.

Pan Starosta wyjaśnił' z czego wynika kwota 150.000 zł. z ptzeznaczeniem dla Gminy Rzgów,
a następnie przedstawił wystąpienie z Gminy Nowosolna, które to wystąpienie dotyczyto
umieszczenia w brrdżecie grniny kwoty w wysokości 150'000 zł.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego sprawozdania, w związkll z czym przystąliono
do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdarria z rcalizacji
,,Powiatowego planu gospodarki odpadami" za okres od 23.12.2003 r. do 31.12.2006 r.
zostaŁaptzyjętaprzy 16 głosach ,,Z&'',0 głosach ,,plzeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuję się''.

Uchwała stanowi załaczniknr 6 do protokołrr.

Pkt 8 porządku obrad _ Podiecie uchwaty w snrawie aktualizacii
Wieloletnieeo Programu Inwestvcvinego dla powiatu łódzkiego
wscltodnieeo na lata 2006 - 2008.

W dalszej kolejności Radni zapozna|i się z projektem uchwały w sprawie aktualizacji
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla powiatu łódzkiego wschodniego na |ata 2006 _
2008.



Jak powiedziała Pani Skarbnik, projekt uchwały został przygotowany z uwagi
na wpfowadzone zmiany w budzecie powiatu w związku zrea|izacjązadania inwestycyjnego
pn. ,,Przebudowa i modernizacja drogi powiatowej nr 2912E (24L56) w gminie Andrespol"
oruz rezygnacją z rea|izacji zadarua inwestycyjnego pn. ,,Rozbudowa Domu Pomocy
Społecznej w Wiśniowej Górze''.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Budzetu i Finansów Pan Jarosław Karliński poinformował,
że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwĄ.

Wiceprzewodniczący Kornisji Bezpieczeftstwa, ochrorry Środowiska i Gospodarki Pan Paweł
Babski poinformował, ze Komisja jednogtośnie pozytyrłmie zaopiniowała projekt uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zwięku z czym
przystąpiono do głosowania' w wyniku którego uchwała w sprawie aktualizacji Wieloletniego
Programu Inwestycyjnego dla powiatu łódzkiego wsclrodniego na |ata 2006 _ 2008 została
przyjętaptzy 16 głosach ,,Z&,,,0 głosach,,pl.Zeciw'' i 0 głosach 

',wstrzymuję 
się'''

Uchwała stanowi załaczrriknr 7 do protokołu.

Pkt 9 porządku obrad _ Podiecie uchwałv w sprawie aktuulizacii
,,Planu Rozwoiu Lokulnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego
nu lutu 2005 - 2013" w postaci zestawienia ,,Planowane proiektv
i zadania inwestvcvine nu lata 2005 - 2013".

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Powiatu Pani Barbara
Ignatowska. Jak powiedziała Pani Skarbnik, uchwała została przygotowana z uwagi
na wprowadzone zmiarry w budzecie powiafu w związku z rcalizacjązadasn inwestycyjnego
pn. ,,Przebudowa i modernizacja drogi powiatowej rr 29128 (24156) w gminie Andrespol"
oruz rczygnacją z rea|izacji zadanta inwestycyjnego pn. ',Rozbudowa Domu Pomocy
Społecznej w Wiśniowej GÓtze,,.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat przedrniotowej
uchwały'

Wiceprzewodniczący Komisji Budzefu i Finansów Pan Jar.osław Karliński poinfotmował,
ie Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwĄ.

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, ochrony Srodowiska i Gospodarki Pan Paweł
Babski poinformował, ze Komisjajednogłośnie poz1'tywnie zaopiniowała projekt uchwały.



Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku Z czyrn
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie a aktualizacji ,,Planu
Rozrvoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego na |ata 2005 _ 2073,' w postaci
zestawienia,'Planowane projekty i zadania inwestycyjne na lata 2005 -2013" zostałaptzyjęta
przy 16 głosach ,,Zd,,,0 głosach ,,plzeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuję się''.

Uchwała stanowi załacznik nr 8 do protokołu.

Pkt 10 porządku obrad _ odpowiedzi na internelacie i zupvtania.

W ramach odpowiedzi na zapytartie zgłoszonę pIzez Radnego Pana Andrzeja opalę Starosta
Powiatu, Pan Piotr Busiakiewicz poinformowaŁ, Że interpelacja nie została złoŻona na piśmie,
nalezy jąwięc traktować jako zap7Ąanie.

Pan Starosta odnosząc się do propozycji przeana|izowania mozliwości zwiększenia środków
na inwestycje na drogach powiatowyclr w Koluszkach, powiedział, ż:e na|eŻy dać szansę na
ogłoszenie przetargów na wszystkie prace, które pozostały do wykonania. Pan Starosta
Busiakiewicz zgodził. się ze zdaniem Radnego Pana opali, Że na Gminę Koluszki
ptzęznaczono Zruaczfie za mało śro dkow'
Jak powiedział Pan Starosta, na 3 grniny, które w ramach zawafiego porozumienia same
prowadzą Zarząd nad drogami, ptzeznaczana są środki w wysokoŚci 6.500 zł l lrrn.
Na pozostałe 3 gminy ptzeznaczone są środki zapisane w budiecie _ łącznie zę środkami
na utrzymanie bazy drogowej w Wiśniowej Górze. Nie ma mozliwości dokładnego
wyliczenia, jakie środki sąprzeznaczane naposzczególne gminy (odśnieżanie, sypanie).

Pkt 11 porządku obrad _ Wolne wnioski i sprawv różne.

W ramach punktu dotyczącego Spraw róznych i wolnych wniosków Radni zapoznali się
z przedstawioną przez Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej - Panią Iwonę Walter _
Wisiałkowską informacją na temat zamiaru zaskarzenia pTzęZ Łodzki Urząd Wojewódzki
Uchwały Rady Powiatu w sprawie przeznaczenia środków finansowych z budŻetu powiatur
łódzkiego wschodniego na pomoc zdrowotną w 2007r. d|a nalczycieli korzystających
z opieki zdrowotnej zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych pTzez powiat
łódzki wschodni.

Jak powiedziałaPani Naczelrrik, przedmiotowe pismo skierowane zUruędu Wojewódzkiego
zostało przedstawione na Zarządzie, zapoznał. się z nim także tadcaprawny.

Zaruąd uznał., iż naleiy brorrić stanowiska przyj ętego w uchwale , gdyŻ zarzuty stawiane przęz
Łódzkt Urząd Wojewódzki sąbezpodstawne i oparte na domniemaniach,

ŁUw Zarzvca powiatowi podział środkow na pomoc zdrowotną pomiędzy szkoły
i pozwolenie dysponowania tymi środkami dyr.ektorom szkół, co nie znajduje uzasadnienia,
gdyz Rada Powiatu ma plawo zaplsac w swoim regulaminie, ze dane środki dzięli między



szkoły. Rada Powiatu delegacji do wykonania uchwały udzieliła Zaruądowi, ten zaś dokonał
podziału środków 

',na 
papierze,,, terazjednak podziaŁ ten będzie wstrzymany, gdyz uchwała

nie moze wejść w zycie.
Jeśli sprawa zostanie skierowana do NSA w roku bieżącym fundusz zdrowotny nie będzie
realizowany.

Kolejny zarzllt doĘczy tego, iz w imieniu nauczyciela nie mozę występować Rada
Pedagogiczna, co zdaniem Zarządu jest możliwe' oraz co do tego, ze pomoc ta jest
ptzyznaulana w formie zasiłku bezzwrotnego.

Stosowne pisma zostaĘ wystosowanę do Łodzkiego Urzędu Wojewódzkiego - Zaruąd
informuje w nich, iz nie widzi podstaw do dokonywania modyfikacji treści uchwały i będzie
bronić stanowiska tego w NSA.

Radni przyj ęli przedstawioną informacj ę do wiadomo ści.

Radny Pan Włodzimierz Bereziński zapytat, na czym polegają zagroŻenia nie wykonania
dochodów powiatu związanych z sptzedaŻąnieruchomości w Gałkowie?

odpowiedzi udzielił Pan Starosta, który powiedział, Że były trudnoŚci w wyłonieniu osoby,
która dokona wyceny przedmiotowej nieruchorności' obecnie jest już podpisana w tym
zakresie umowa. osobną kwestią jest ogłoszenie przetarglr na sptzedaŻ i jej faktyczna
spt ze daŻ z zastr zezeni em, że o b i ekt j e st pr zeznaczony na przycho dni ę.

Przewodniczący Rady przedstawił Radnym skargę Pani Grazynę Gałkiewicz odnośnie
ul. Buczka w Rzgowie, która to skarga została przekazaną zgodnie z właściwościąprzez
Ł ó dzki U t ząd Woj ewó dzki.

Pkt 12 porządku obrud _ Zamkniecie obrad XII Sesii Radv Powiatu
Ł ó dzkieg o ll/s c h o dnie g o.

Przewodniczący Rady podziękował wszystkimzaprzybycie i zamknął obrady XII Sesji Rady
Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:

Ewa Czyzewska

Przewodniczący Rady
Powiatu Łó dzĘĘego Ws chod niego
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Ryszard Surowiec


